
«La Generalitat ens deu diners per subvencions per� anem

aguantant«

L«alcalde, Joaquim Roca, dimar ts despr�s de ser

nomenat.

Alcalde de Sant Gregori. Amb la meitat del mandat ja exhaurit, el

f ins ara primer tinent d'alcalde de Sant Gregori assumeix el c�rrec

de batlle f ins a f inals del mandat. Amb la idea de seguir amb la feina

que s'ha estat fent f ins ara, Roca af irma que l'Ajuntament est� ben

situat en l'�mbit f inancer i que aix� permetr� no haver de patir per

les actuacions pendents.

ROBERT VAN EECKHOUT GIRONA

Joaquim Roca �s des de dimar ts passat el nou alcalde de Sant Gregori. Despr�s de la ren�ncia de Jordi Noguer

al c�rrec, a meitat de mandat el f ins ara primer tinent d'alcalde assumeix el c�rrec com a m�nim f ins al f inal de la

legislatura amb el repte d'acabar la feina iniciada a principi de mandat i amb la voluntat de complir el programa

electoral el m�xim possible.

�s complicat entrar a l'alcaldia amb dos anys de mandat ja esgotats?

No, ara en Jordi (Noguer) per unes circumst�ncies no podia estar al 100% a l'alcaldia, va fer un pas enrere i he

entrat jo. En principi, el que hem de fer �s continuar amb els projectes que ja tenim engegats, tenim molt clar el

que s'ha d'acabar de fer en aquesta legislatura. Ens vam presentar amb un programa i hem d'intentar complir-lo

al m�xim possible.

Ho afronta com un repte?

Evidentment que s'afronta com un repte, s'ha de treballar de valent pel poble, pels ve�ns, i hi ha molta feina per

fer.

Quina feina queda per fer?

Ara una de les coses que tenim com a m�s priorit�ria �s el tema de l'escola. Tenim tres aules que estem

preparant a sobre de l'edif ici de la biblioteca que vam inaugurar al mes de maig. All� hi van tres aules que hem de

tenir per l'escola per aquest curs vinent. Ara comen�arem conjuntament amb Ensenyament, hem de comen�ar

les obres i s'ha d'habilitar tot aquest espai perqu� l'escola se'ns ha quedat petita.

Hi ha alguna actuaci� m�s per als pr�xims dos anys?

M�s que actuacions �s anar seguint amb tot el que est�vem fent. B�sicament, en totes les regidories trobar�em

coses, per� �s fer el manteniment de tots els equipaments, tamb� tenim les obres de les pistes de tennis que

acabaran d'aqu� 15 dies i hem canviat el paviment. Hi ha coses que s'han d'anar fent.

Per� no �s moment de grans projectes.

No, no. Tenim els projectes que s'han de fer, que �s el de l'escola, i el manteniment dels equipaments, que aix� s�

que s'ha d'anar fent.

En quina situaci� es troba ara l'Ajuntament?

Ara mateix l'endeutemant est� al 89% i vam tancar l'any amb super�vit de m�s de 160.000 euros. �s una bona

situaci�. La Generalitat ens deu uns diners per subvencions que ja estaven consignades i aprovades, per� de



moment anem aguantant.

�s complicat poder planif icar actuacions sense saber quan es cobraran aquestes ajudes?

Nosaltres hem intentat sempre por tar el tema pressupostari de la forma m�s rigorosa possible i crec que ens en

podem sor tir. Sabem molt b� el que ens deuen i sempre hem fet el pagament als prove�dors quan tocava i crec

que pressupost�riament no hem de tenir problemes.

Ho veu com una cosa temporal, o preveu encap�alar la llista per les properes municipals?

De moment hi estar� aquest any i 11 mesos que queden i despr�s veurem. El temps dir�.
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